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Het brein ter discussie 
 

BRUSSEL - Wie is normaal en wie niet? Kunnen we al onze ,,afwijkingen'' genezen met een pilletje? Móeten we 
dat pilletje slikken of mogen we tevreden zijn met ons ,,abnormale'' brein zoals het is? 
 

Ziedaar enkele gewichtige vragen waarover ieder binnenkort zijn mening kan geven op een nieuw discussieforum. 
Het initiatief gaat uit van het Vlaams Instituut voor Wetenschappelijk en Technologisch Aspectenonderzoek 
(viWTA), een autonome instelling verbonden aan het Vlaams parlement. 
 

Op uitnodiging van dit instituut denkt een groep van 14 Vlamingen al langer na over hersenwetenschappen.  
 

Zij ondervroegen experts, zoals de Gentse neuroradioloog Rik Achten (,,Normaal bestaat niet'') en Christine Van 
Broeckhoven, professor in de moleculaire genetica in Antwerpen (,,Niet alles is op te lossen door een pilletje''). 
Maar de denkgroep wil ook weten wat de doorsnee Vlaming over hersenwetenschappen denkt.  
 

,,Steeds meer mensen worden immers direct of indirect geconfronteerd met ADHD, depressies, autisme, 
dementie... We willen al deze mensen mee een stem geven in het debat'', zegt de initiatiefnemer, Peter Graller. 
 

Het discussieforum gaat op dinsdag 27 september van start. Dit weekend zitten de 14 nog eens samen met de 
experts in Koksijde. Eind oktober wordt een rapport over dit alles overhandigd aan het Vlaams parlement. (vbr)   
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